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Rada Miejska w Piasecznie  
Radni – Sesja.  
 

Protokół  
z 49 sesji Rady Miejskiej w dniu 4 lipca 2018 r.    

Obrady rozpoczęto o godz. 09:40, a zakończono o godz. 13:04 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 
Obecni: 
1. Krzysztof Cieślak 
2. Agnieszka Czajkowska 
3. Łukasz Kamiński 
4. Dorota Kłos 
5. Anna Kostyrka 
6. Anna Krasuska 
7. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
8. Hanna Krzyżewska 
9. Jacek Łuczak 
10. Artur Maicki  
11. Adam Marciniak  
12. Michał Mierzwa 
13. Andrzej Mizerski 
14. Jerzy Mościcki 
15. Zbigniew Mucha 
16. Piotr Obłoza 
17. Michał Rosa 
18. Antoni Rosłon 
19. Robert Widz 
20. Józef Wierzchowski 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza otworzył 49 sesję Rady Miejskiej o godz. 
9:40. Stwierdził kworum. 
Przystąpiono do ustalania porządku obrad.  
Burmistrz Zdzisław Lis zgłosił prośbę o wprowadzenie do porządku obrad 
następujących  projektów uchwał: 

1. w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 
19.12.2018 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 84 166,- zł). 

2. w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 
19.12.2018 r. (dot. zwiększenia wydatków remontowych o kwotę 746.000,- zł na 
wniosek Wydziału IT). 

3. w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 
19.12.2018 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 150 000,- zł. i dotacji celowej w 
wysokości 187 500 zł. ,- zł na realizację zadań w ramach programu Klub Senior+). 

4. w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 
19.12.2018 r. (dot. zwiększenia wydatków remontowych o kwotę 463.000,- zł na 
wniosek Wydziału IT). 
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5. w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 
19.12.2018 r. (dot. zwiększenia wydatków remontowych o kwotę 300.000,- zł na 
wniosek GOSiR). 

6. w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy do podpisania porozumienia 
w sprawie transportu zbiorowego. 

7. w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 
19.12.2018 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 420.000,- zł na wniosek 
Wydziału IT- lokalny transport zbiorowy). 

8. w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Piaseczna nr 126/VII/2007 z dnia 
14.03.2007 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Henryków Urocze.  

9.  w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Piaseczno 
w Piasecznie. 

10. w sprawie zmiany prawa własności nieruchomości gminnej ozn. jako dz. nr 5/21, 
6/12 i 6/14 na nieruchomość ozn. jako dz. 5/16 i 5/17 w obr. nr 11 m. Piaseczno. 

11. w sprawie obszaru C strefy płatnego parkowania, stawek opłat za postój pojazdów 
samochodowych na drogach publicznych. 

12. w sprawie uchylenia uchwały nr 1440/XLVII/2018 etap I Józefosław.  
13. w sprawie uchwalenia M.P.Z.P. etap I Józefosław dla terenu 1Pt, 4KDL, 10KDL, 

21KDD 
14. w sprawie wzniesienia pomnika Stefana Kisielewskiego 

 
Nie zgłoszono innych uwag do porządku obrad. Przeprowadzono głosowanie zmian: 

1) uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 19.12.2018 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 
84 166,- zł) 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 19.12.2018 r. (dot. 
zwiększenia dochodów o kwotę 84 166,- zł).  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (18)Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
wprowadzono do porządku obrad pod nr 9.8 
 
2) uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 19.12.2018 r. (dot. zwiększenia wydatków 
remontowych o kwotę 746.000,- zł na wniosek Wydziału IT) 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 19.12.2018 r. (dot. 
zwiększenia wydatków remontowych o kwotę 746.000,- zł na wniosek Wydziały IT).  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
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Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
wprowadzono do porządku obrad pod nr 9.9 
 
3) uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 19.12.2018 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 
150 000,- zł. i dotacji celowej w wysokości 187 500 zł. ,- zł na realizację zadań w 
ramach programu Klubu Senior+) 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 19.12.2018 r. (dot. dotacji 
celowej w wysokości 187 500 zł. ,- zł na realizację zadań w ramach programu Klub  
Senior+).  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
wprowadzono do porządku obrad pod nr 9.10 
 
4) uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 19.12.2018 r. (dot. zwiększenia wydatków 
remontowych o kwotę 463.000,- zł na wniosek Wydziału IT) 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 19.12.2018 r. (dot. 
zwiększenia wydatków remontowych o kwotę 463.000,- zł na wniosek Wydziału IT).  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
wprowadzono do porządku obrad pod nr 9.11 
 
5) uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 19.12.2018 r. (dot. zwiększenia wydatków 
remontowych o kwotę 300.000,- zł na wniosek GOSiR) 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 19.12.2018 r. (dot. 
zwiększenia wydatków remontowych o kwotę 300.000,- zł na wniosek GOSiR).  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
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Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
wprowadzono do porządku obrad pod nr 9.12 
 
6) uzupełnienie porządku obrad: w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy  
do podpisania porozumienia w sprawie oferty „Warszawa+” transport publiczny, 
zbiorowy 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu w sprawie 
upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy do podpisania porozumienia w sprawie oferty 
„Warszawa+” transport publiczny, zbiorowy 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19)Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
wprowadzono do porządku obrad pod nr 9.13 
 
7) uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 19.12.2018 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 
420.000,- zł na wniosek Wydziału IT- lokalny transport zbiorowy) 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 19.12.2018 r. (dot. 
zwiększenia wydatków o kwotę 420.000,- zł na wniosek Wydziału IT- lokalny transport 
zbiorowy).  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
wprowadzono do porządku obrad pod nr 9.14. 
 
8) uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej 
Piaseczna nr 126/VII/2007 z dnia 14.03.2007 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Henryków Urocze.  
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu w sprawie zmiany 
uchwały Rady Miejskiej Piaseczna nr 126/VII/2007 z dnia 14.03.2007 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części wsi Henryków Urocze.   
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (1) Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
wprowadzono do porządku obrad pod nr 9.20 
 
9) uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej 
Miasta i Gminy Piaseczno w Piasecznie 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu w sprawie zmiany 
Statutu Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Piaseczno w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Józef Wierzchowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Antoni Rosłon 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
wprowadzono do porządku obrad pod nr 9.34 
 
10) uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie zmiany prawa własności 
nieruchomości gminnej ozn. jako dz. nr 5/21, 6/12 i 6/14 na nieruchomość ozn. jako dz. 
5/16 i 5/17 w obr. nr 11 m. Piaseczno. 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu w sprawie zmiany 
prawa własności nieruchomości gminnej ozn. jako dz. nr 5/21, 6/12 i 6/14 na 
nieruchomość ozn. jako dz. 5/16 i 5/17 w obr. nr 11 m. Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Józef Wierzchowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Antoni Rosłon 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
wprowadzono do porządku obrad pod nr 9.27 
 
11) uzupełnienie porządku obrad: w sprawie obszaru C strefy płatnego parkowania, 
stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie 
płatnego parkowania, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania. 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu w sprawie obszaru C 
strefy płatnego parkowania, stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na 
drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłaty dodatkowej oraz 
sposobu ich pobierania. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: ZA (14) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Michał Mierzwa, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Magdalena 
Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (2) Krzysztof Cieślak, Józef Wierzchowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Adam Marciniak , Antoni Rosłon, Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
wprowadzono do porządku obrad pod nr 9.30 
 
12) uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie uchylenia uchwały nr 
1440/XLVII/2018 etap I Józefosław 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu w sprawie uchylenia 
uchwały nr 1440/XLVII/2018 etap I Józefosław.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (1) Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
wprowadzono do porządku obrad pod nr 9.21 
 
13) uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie uchwalenia M.P.Z.P. etap I  
Józefosław 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu w sprawie uchwalenia 
M.P.Z.P. etap I Józefosław.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (1) Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
wprowadzono do porządku obrad pod nr 9.22 
 
14) uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wzniesienia pomnika Stefana 
Kisielewskiego 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu w sprawie 
wzniesienia pomnika Stefana Kisielewskiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 5, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (5) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, 
Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
PRZECIW (11)Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Artur Maicki , Jerzy 
Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Adam Marciniak , Antoni Rosłon 
BRAK GŁOSU (1) Andrzej Mizerski 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
nie wprowadzono do porządku   
 
2. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji z dnia 13.06.2018 r. Rady Miejskiej w Piasecznie. 
nie wniesiono uwag 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji z dnia 13.06.2018 r. Rady Miejskiej w Piasecznie..  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (16) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Michał Rosa, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Protokół został przyjęty 
 
3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań podejmowanych do 
obecnej sesji. 
Przewodniczący Piotr Obłoza przedstawił SPRAWOZDANIE  Z DZIAŁAŃ 
PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIEJSKIEJ za okres od dnia 13.06.2018 r.  do dnia 
04.07.2018 r. 

 

a) 14.06.2018 
Spotkanie dotyczące „waloryzacji krajobrazu”- ocena krajobrazu sąsiedztwa 
cieku Perełka przeprowadzona przez studentów Politechniki Warszawskiej z 
kierunku Gospodarka Przestrzenna 
 

b) 16.06.2018 
Piknik rodzinny z okazji 10-lecia Przedszkola „U Żwirka” 
 

c) 17.06.2018 
• Cisowianka Mazovia MTB Marathon 2018 w Żabieńcu 
• Powitanie Lata – Moto Henryków w Henrykowie-Urocze 
• 5 piknik rodzinny Józefosławia i Julianowa oraz bieg uliczny w 

Józefosławiu 
 

d) 19.06.2018 
• XII Gminna Olimpiada Młodzieży Szkolnej w wieloboju lekkoatletycznym 

klas I - IV na Stadionie Miejskim w Piasecznie  
• Zakończenie roku w Przedszkolu „U Żwirka” 

 

e) 21.06.2018 
XI Mistrzostwa przedszkoli Gminy Piaseczno w lekkoatletycznym wieloboju 
sportowym na Stadionie Miejskim w Piasecznie 

 

f) 22.06.2018  
g) Spotkanie z dyrektorami szkół i przedszkoli gminnych podsumowujące rok szkolny 

2017/18 
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Udział we wtorkowych kierownictwach Gminy p. Magdalena Woźniak 
Spotkania i konsultacje z mieszkańcami 
Bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z Burmistrzem  
Współpraca z Biurem Rady Miejskiej 
 
4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
Burmistrz Zdzisław Lis poinformował, że sprawozdanie zostało doręczone do BRM. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
5. Zgłaszanie wniosków i interpelacji przez Radnych. 
 
5.1 Radny Zbigniew Mucha złożył interpelację w sprawie nie wprowadzenia do 
porządku obrad dodatkowej uchwały w sprawie wzniesienia na Skwerze Kisiela 
pomnika Stefana Kisielewskiego. 
 
5.2 Radny Piotr Obłoza złożył wnioski: 

• w sprawie nierównego ułożenia Eko płyt na utwardzonym terenie przy ul. Jana 
Pawła 32 i 34; 

• o naprawę zapadliska w jezdni – ul. Zgoda a ul. Rynkowa 
• o naprawę nawierzchni na placu zabaw dla dzieci przy ul. Szkolnej  

5.3 Radny Robert Widz złożył interpelację w sprawie partycypacji deweloperów w 
budowie lub przebudowie infrastruktury drogowej w miejscowości Józefosław i 
Julianów. 
5.4 Radny Artur Maicki złożył wnioski: 

• o udzielenie odpowiedzi czy gmina wdrożyła odpowiednie procedury i działania 
w związku z wprowadzeniem z dniem 1.07.2018 r. nowych przepisów split 
payment;  

• o realizację projektów Budżetu Obywatelskiego na rok 2018   
5.5 Radny Michał Rosa złożył wniosek o zamontowanie na placu zabaw znajdującego 
się przy ul. Północnej w Piasecznie/Kamionce:  
– przewijaka dla dzieci (np. takiego jak instalowano w ramach budżetu 
obywatelskiego); 
– zabawek, konstrukcji do zabaw przeznaczonych dla dzieci do 3-4 lat; 
– dodatkowej huśtawki typu „bocianie gniazdo”.” 
5.6 Radny Jerzy Mościcki złożył wniosek o informację, czy do bilansu 
zagospodarowania surowców wtórnych - recyklingu i odzysku, /papier, złom/,  dodaje 
się ilości odebranej makulatury i metali kolorowych z punktów zbiórki oraz jaki jest wynik 
tej zbiórki /w rozbiciu i łącznie/.  
Pełna treść wniosków na stronie BIP, wraz z udzieloną odpowiedzią   

6. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw Sołectw. 
nie zgłoszono  
 
7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 
Burmistrz Zdzisław Lis poinformował,  że na złożone interpelacje i wnioski będą 
udzielone pisemne odpowiedzi. 
 
8. Sprawozdanie Skarbnika na temat bieżącej sytuacji finansowej Gminy. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska przedstawiła informację 
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8.1 Podatek dochodowy od osób fizycznych – udziały w PIT w zł.: 
wykonanie 2017  plan 2018 

kwiecień  14 904 650,-   20 244 870,- 
maj   13 380 546,-   12 086 566,- 
narastająco IV-V    65 250 999,-    76 187 328,-            
wykonanie w roku 2017  = 172 565 920,-  
plan w roku 2018   =   184 mln. zł   

8.2  Stan gotówki na koncie ROR w  wysokości 13,5 mln. zł.;  

8.3  lokaty: łącznie na kwotę 67 mln. zł.  

8.4 Plan w zł.: 
 dochody ogółem  479 436 673,-     
 dochody bieżące 448 969 030,-     
 dochody majątkowe   30 467 643,-    
  wydatki ogółem  569 344 231,-     
 wydatki bieżące  413 380 004,-     
 wydatki majątkowe 155 964 227,-    
Sytuacja finansowa Gminy  pozytywna.  

8.5  PROGRAM Rodzina 500+ 
 Plan  2018 53 631 000,- zł.  

9. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
Piotr Obłoza odczytał oświadczenie grupy radnych, o treści jak poniżej:  
OŚWIADCZENIE RADNYCH 
Niezależnie od tego, kto pełni i pełnić będzie w przyszłości funkcję burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno, my niżej podpisani radni jesteśmy co do zasady przeciwni 
sposobowi, w jaki rządzący po raz kolejny wchodzą w kompetencje samorządów, do 
których należy m.in. ustalanie wysokości wynagrodzeń wójtów, burmistrzów i 
prezydentów (w ramach limitu określonego przez stosowne ustawy).   
 
Uważamy, że rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 15 maja 2018 zmieniające zasady 
wynagradzania wójtów, burmistrzów i prezydentów jest działaniem wyłącznie 
populistycznym, obliczonym na uzyskanie poklasku wyborców  oraz próbą  odwrócenia 
uwagi, przykrycia i rozmycia odpowiedzialności po wizerunkowej wpadce z nagrodami 
dla członków rządu, przyznanymi w sposób pokątny i skandaliczny.  
 
Dlaczego za premie, które przyznali sobie rządzący, płacić mają samorządowcy, którzy 
premii sobie nie przyznawali? Dlaczego próbuje się złagodzić zły obraz rządu ich 
kosztem? Uważamy, że samorząd został użyty przez partię rządzącą do uprawiania 
własnej polityki i manipulacji. 
 
Uważamy, że tego rodzaju decyzji nie podejmuje się pod wpływem sondażowego 
impulsu. Po raz kolejny nikt nie skonsultował z zainteresowanymi czyli samorządami 
wprowadzonych zmian. Nikt nie zrobił analizy jakie mogą być skutki tej decyzji, takie jak 
obniżona  jakość kadr czy  zwiększone ryzyko korupcji.  
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Uważamy, że nie chodzi o to aby posłom, ministrom, wójtom, burmistrzom, 
prezydentom obniżać pensje - powinni pracować fachowo, solidnie i uczciwie i pobierać 
za to przyzwoite wynagrodzenie.  Chodzi o to, aby nie napychali sobie kieszeni pokątnie 
– tak jak to miało miejsce w przypadku nagród przyznanych sobie i ministrom przez 
premier Beatę Szydło.   
 
Uważamy też, że ta – podjęta na Nowogrodzkiej - decyzja to kolejny element 
planowego wprowadzania centralizacji i  niszczenia samorządów, które z definicji „same 
się rządzą” a więc pozostają niezależne. Od dwóch lat obserwujemy kolejne działania 
zmierzające do odbierania samorządom kompetencji, obniżania ich rangi oraz 
podważania ich zasług i wiarygodności: wprowadzanie niekonsultowanych zmian 
nazywanych reformami, obciążanie zadaniami, za którymi nie idzie finansowanie, 
zmiana reguł wyborczych, nastawianie społeczeństwa przeciwko samorządom i 
samorządowcom, m.in. przez sugerowanie nieprawidłowości czy właśnie  nadmiernych 
wynagrodzeń.  
 
Tymczasem warto wyjaśnić i odczarować dotychczasowe zasady wynagradzania 
wójtów, burmistrzów i prezydentów. Ich pensje zależą od wielkości miasta czy gminy, a 
dodatkowo – wraz ze wszystkimi dodatkami - nie mogą przekroczyć kwoty 12 526 zł 
brutto, czyli 8,8 tys. zł na rękę (do tego limitu nie są wliczane trzynastki i nagrody 
jubileuszowe). Natomiast – wbrew sugestiom i potocznym opiniom -  nie przysługują im 
premie i nagrody uznaniowe. Dodajmy, że od 10 lat nie nastąpiły żadne zmiany w 
wysokości ich wynagrodzeń. Jednocześnie wójtowie, burmistrzowie i prezydenci - 
pobierając pensję porównywalną z pensją menadżera średniego szczebla w firmie 
prywatnej  - zarządzają wielomilionowymi budżetami i ponoszą odpowiedzialność 
materialną i karną za swoje działania.  
 
Jeśli rządzący rzeczywiście chcieliby usprawnić i ułatwić działanie samorządów  to nie 
tędy droga.  
 
Ze wszystkich wymienionych wyżej powodów nie identyfikujemy się z wprowadzonymi 
odgórnie zmianami i dlatego -  w akcie protestu - głosujemy przeciwko uchwale, 
pozostawiając obniżenie wynagrodzenia burmistrza wojewodzie, o ile ten posiada 
rzeczywiste uprawnienia do takich czynności.  
 
- Przewodniczący Komisji Prawa, Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię komisji 
przyjętą głosami: 3 za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący się. 
-  Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, Antoni Rosłon przedstawił negatywną 
opinię komisji przyjętą głosami:  0 za, 5 przeciw, 2 wstrzymujący się. 
Antoni Rosłon Przewodniczący komisji, przedstawił uzasadnienie radnych ww. opinii. 
Pensja Burmistrza nie wzrosła od wielu lat. Wg wskaźnika inflacji, wynagrodzenie 
spadło i obecnie obniżenie o dalsze 20% jest niedopuszczalne. Brak uzasadnienia do 
podjęcia takiej decyzji. Burmistrz jednogłośnie otrzymuje od lat absolutorium rady 
miejskiej. Burmistrz nie zdefraudował środków finansowych, podejmuje bardzo 
odpowiedzialne decyzje merytoryczne i finansowe. Obecny poziom wynagrodzenia nie 
jest wysoki a odpowiedzialność bardzo duża. 
- Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, Katarzyna Wypych przedstawiła negatywną 
opinię komisji przyjętą głosami:  2 za, 6 przeciw, 1 wstrzymujący się.. 
Dyskusja:   
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- Radny Artur Maicki poinformował, że od 20 lat pracuje w sektorach biznesowych, 
orientuje się jakie może być wynagrodzenie osoby, która zarządza  finansami. Burmistrz 
otrzymuje absolutorium jednogłośnie. Burmistrz zasługuje na podwyżkę a nie obniżenie 
uposażenia. Budżet gminy Piaseczno na poziomie ponad 530 mln zł. to dodatkowa 
odpowiedzialność  
- Radny Robert Widz poinformował, że brak uzasadnienia do decyzji o obniżenie 
wynagrodzenia Burmistrza. 
- Radny Józef Wierzchowski pytał dlaczego tylko piętnastu radnym umożliwiono 
podpisanie oświadczenia. Po przedstawieniu opinii przychyla się do odczytanego 
oświadczenia.  
- Radny Zbigniew Mucha przypomniał o złożonym ślubowaniu radnego. Złożył 
przysięgę na wierność Konstytucji i obowiązującemu prawu. Uchwała wynika z 
rozporządzenia a wg ustawy obowiązują inne zapisy. Pytał czy jest to zgodne z ustawą 
o samorządzie gminnym. Ustawa jest aktem nadrzędnym i rozporządzenie winno być 
zgodne z ustawą. 
- Mecenas Krzysztof Sulej poinformował, że to jest pytanie do Trybunału 
Konstytucyjnego. Wg zasad tworzenia prawa w pierwszej kolejności winna nastąpić 
zmiana w Ustawie a tego nie zmieniono. Zmiana nastąpiła w rozporządzeniu. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (2) Krzysztof Cieślak, Michał Mierzwa 
PRZECIW (16) Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Agnieszka Czajkowska, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwały nie podjęto. 
 
2) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 62.639,00 na 
wniosek CUW). 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
-  Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, Antoni Rosłon przedstawił pozytywną 
opinię komisji do pkt 9.2 – 9.7 oraz dotyczącą dodatkowej uchwały na kwotę 84 166 zł. 
- Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną 
opinię komisji oraz Rady Oświatowej. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowanie w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 62.639,00 na 
wniosek CUW). 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
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BRAK GŁOSU (2) Anna Kostyrka, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
3) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia i zmniejszenia wydatków o kwotę 
50.000,00 zł na wniosek Ref. ZE). 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
-  Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia i zmniejszenia wydatków o kwotę 
50.000,00 zł na wniosek Ref. ZE).   
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (16) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) Anna Kostyrka, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
4) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 426.502,00 zł 
oraz zmniejszenia wydatków o kwotę 6.498.419,00 zł). 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
- Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną 
opinię komisji oraz Rady Oświatowej. 
- Przewodnicząca Komisji Sportu, Anna Krasuska przedstawiła pozytywną opinię 
komisji 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 426.502,00 zł oraz 
zmniejszenia wydatków o kwotę 6.498.419,00 zł).   
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (15) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, 
Andrzej Mizerski, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Artur Maicki  
BRAK GŁOSU (4) Anna Kostyrka, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Józef 
Wierzchowski 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta 
 
5) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia i zmniejszenia wydatków o kwotę 
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29.849,00 zł). 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej 
w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia i zmniejszenia wydatków o 
kwotę 29.849,00 zł).   
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Anna Kostyrka, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
6) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 1.902.260,-zł i 
zmniejszenia wydatków o kwotę 2.110.960,- zł). 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 1.902.260,-zł i 
zmniejszenia wydatków o kwotę 2.110.960,- zł).  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (16) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Zbigniew Mucha, Józef 
Wierzchowski 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
7) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia i zmniejszenia wydatków o kwotę 
40.000,- zł). 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia i zmniejszenia wydatków o kwotę 
40.000,- zł).  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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BRAK GŁOSU (3) Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
8) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 
19.12.2018 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 84 166,- zł) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z 
dnia 19.12.2018 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 84 166,- zł).  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Anna Kostyrka, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
9) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 
19.12.2018 r. (dot. zwiększenia wydatków remontowych o kwotę 746.000,- zł na 
wniosek Wydziału IT) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z 
dnia 19.12.2018 r. (dot. zwiększenia wydatków remontowych o kwotę 746.000,- zł na 
wniosek Wydziału IT).  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Anna Kostyrka, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
10) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 
19.12.2018 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 150 000,- zł i dotacji celowej w 
wysokości 187 500 zł. ,- zł na realizację zadań w ramach programu Klubu Senior+) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji.  
- Radna Magdalena Woźniak prosiła o udzielenie głosu Krzysztofowi Kasprzyckiemu, 
koordynatorowi zadania. 
Radni wyrazili zgodę. 
- Krzysztof Kasprzycki jako koordynator zadania przedstawił krótką informację. W 
związku ze złożeniem w dniu 5 kwietnia 2018 roku przez Gminę Piaseczno oferty na 
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realizację zadania zleconego pn. „Utworzenie i wyposażenie Klubu Senior+ w 
Piasecznie” realizowanego w ramach Programu wieloletniego „Senior+” na lata 2015-
2020 decyzją Wojewody Mazowieckiego nr 80 z dn. 21 czerwca 2018 r. Gmina 
Piaseczno otrzymała dotację w wysokości 150.000 zł przy zadeklarowanym udziale 
środków własnych w wysokości 37.500 zł. Środki i szczegółowe warunki realizowanego 
zadania określa porozumienie nr 7/MI/2/2018 zawarte pomiędzy Wojewodą 
Mazowieckim a Gminą Piaseczno w dn. 2 lipca 2017 r.  Zgodnie z wnioskiem, jednostką 
wskazaną do bezpośredniej realizacji zadania została Biblioteka Publiczna Miast i 
Gminy Piaseczno, której przekazuje się 187.500 zł (sto osiemdziesiąt siedem tysięcy 
pięćset złotych 00/100). Klub Seniora w Piasecznie będzie utworzony w 
rewitalizowanym budynku dworca kolejowego przy ul. Dworcowej 9 i na obecną chwilę 
obejmie swoim działaniem około100 osób należących do klubu seniora. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z 
dnia 19.12.2018 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 150 000,- zł i dotacji celowej w 
wysokości 187 500 zł. ,- zł na realizację zadań w ramach programu Klubu Senior+).  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Anna Kostyrka, Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
11) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 
19.12.2018 r. (dot. zwiększenia wydatków remontowych o kwotę 463.000,- zł na 
wniosek Wydziału IT) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Brak opinii komisji. Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z 
dnia 19.12.2018 r. (dot. zwiększenia wydatków remontowych o kwotę 463.000,- zł na 
wniosek Wydziału IT).  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Anna Kostyrka, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
12) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 
19.12.2018 r. (dot. zwiększenia wydatków remontowych o kwotę 300.000,- zł na 
wniosek GOSiR) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
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1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 19.12.2018 r. (dot. zwiększenia wydatków 
remontowych o kwotę 300.000,- zł na wniosek GOSiR).  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jerzy Mościcki 
BRAK GŁOSU (2) Anna Kostyrka, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta   
 
13) w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy do podpisania porozumienia w 
sprawie transportu zbiorowego. 
- Naczelnik Wydziału IT Włodzimierz Rasiński zreferował projekt uchwały. 
- Komisje nie opiniowały uchwały.  
- Tomasz Pawlak poinformował, że do obsługi program wyznaczono pracowników 
referatu urzędu gminy, nie trzeba będzie ponosić dodatkowych kosztów na 
wynagrodzenie dla pracownika ZTM. Przy ul. Puławskiej 5 lub za pomocą 
elektronicznego formularza będzie można dokonać połączenia dodatkowej e- usługi tj. 
metropolitarnego biletu ZTM z Piaseczyńską Kartę Mieszkańca lub Piaseczyńską Karta 
Dużej Rodziny. Obecna karta mieszkańca będzie honorowana do roku 2019.  
Połączenie kart nastąpi bezpłatnie. Piaseczyńska karta zostanie wczytywana do 
systemu ZTM jako nośnik biletu ZTM. W formie elektronicznej będą przetwarzane dane. 
Gmina pokryje różnicę kosztów  wg faktycznej liczby sprzedanych 30 i 90 dniowych 
biletów długookresowych. Na obecną chwilę około 3 tysięcy osób może zostać 
beneficjentem programu. Dotychczas wydano ponad 8,5 tysięcy Kart Dużej Rodziny a 
Piaseczyńską Kartę Mieszkańca dla ponad 7 tysięcy mieszkańców. 
- Robert Widz Radny pogratulował przystąpienia do Programu oferta Warszawa +. Dla 
mieszkańców to nowoczesne rozwiązanie, które otwiera dużą zniżkę odpłatności za 
bilety. Nie będzie strefowego biletu tj.: 1 i 2 dla mieszkańca Piaseczna. Integracja kart z 
ofertą Warszawa+ to wygoda posiadania jednej karty, uprawniającej do zniżek w 
ramach obu programów. Gminy uczestniczące w programie dopłacają do biletu. Nasza 
gmina przystąpiła do oferty o najwyższym poziomie dofinansowania. Mieszkaniec  
zapłaci mniej za bilet od 20 do 130 zł w zależności od strefowy (1 i 2) i czasookresu  (30 
dniowy, 90 dniowy) tj. o 50 zł. więcej od biletu I strefy dla mieszkańca Warszawy. 
Przystępując do programu gmina realizuje projekt obniżenia cen biletów, umożliwia 
korzystanie z transportu publicznego w coraz szerszym zakresie. 
- Z-ca Burmistrza Daniel Putkiewicz poinformował, że przystąpienie do kolejnego 
programu to zwieńczenie działań ułatwiających realizację zadań gminy.  Do końca 2019 
roku nośnikiem biletów objętych ofertą Warszawa+ będzie obecny wzór Piaseczyńskiej 
Karty Mieszkańca. Po tym terminie wprowadzony zostanie połączony z kartą 
mieszkańca bilet metropolitalny. Dotychczas wydano ponad 7 tysięcy kart mieszkańca, 
w karcie zaproponowano mieszkańcom oferty rabatowe od podmiotów gospodarczych 
w naszej gminie.  W cenach rabatowych jest możliwe korzystanie z różnych zajęć 
sportowo-kulturalnych w gminnych obiektach. Od marca bieżącego roku, posiadacze 
karty już korzystają z darmowych przejazdów liniami L. Przystąpienie do programu 
oferta Warszawa +, daje możliwość korzystania z karty mieszkańca + bilet 
metropolitalny. Burmistrz zachęcał do korzystania z transportu publicznego. Takie 
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działania przyczynią się do rozwoju komunikacji lokalnej w połączeniu linii 
autobusowych z PKP oraz nowymi inwestycjami modernizacyjnymi PKP PLK. 
Powyższe sprzyja budowie metropolii od dołu poprzez rozwój komunikacji, która dla 
mieszkańców jest najważniejszą dziedziną. Sprzyja również ochronie środowiska 
poprzez obniżenie wskaźnika emisji gazów cieplarnianych jak również wpłynie to 
korzystnie na budżety domowe mieszkańców Piaseczna. 
Na tym zakończono dyskusję. 
Głosowano w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy do podpisania 
porozumienia w sprawie transportu zbiorowego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Anna Kostyrka, Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
14) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z dnia 
19.12.2018 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 420.000,- zł na wniosek Wydziału IT- 
lokalny transport zbiorowy) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
Burmistrz Zdzisław Lis  zwrócił uwagę na powyższy program dedykowany dla 
mieszkańców naszej gminy którzy posiadają kartę mieszkańca. Powyższe działania i 
inicjatywa zmobilizuje mieszkańców do wyrabiania Piaseczyńskiej Karty Mieszkańca 
Na tym zakończono dyskusję. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 RM w P-nie z 
dnia 19.12.2018 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 420.000,- zł na wniosek 
Wydziału IT- lokalny transport zbiorowy).  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Anna Kostyrka, Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
15) W sprawie zmiany uchwały nr 1276/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
19.12.2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2018-2028 
 - Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. Uchwała zawiera 
autopoprawki wynikające z podjętych na tej sesji uchwał. Na obecną chwilę zadłużenie 
za rok 2018 w papierach wartościowych wynosi 32 650 648 zł, a na rok 2019 kwotę 
11 541 509 zł. co łącznie wynosi około 44,2 mln. zł. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały nr 1276/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
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19.12.2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2018-2028.  
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (15) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (5) Anna Kostyrka, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Józef 
Wierzchowski 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
16) W sprawie nadania nazwy PORANNA ulicy położonej we wsi Józefosław w gminie 
Piaseczno. 
- Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
- Łukasz Kamiński Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego   
przedstawił pozytywną opinię komisji do uchwał w pkt 9.16 – 9.26, komisja przyjęła do 
wiadomości projekt z pkt 9.27 
- Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego 
przedstawił negatywną opinię komisji do uchwał w pkt 9.16 – 9.17 oraz pozytywną 
opinię do projektu w pkt 9.18. 
- Robert Widz, Radny wskazał na nie uregulowany stan prawny ulicy. Zaproponował 
w pierwszej kolejności uregulowanie stanu prawnego działki, która ma być drogą 
gminną a następnie nadanie jej nazwy. 
Na tym zakończono dyskusję. 
Głosowano w sprawie nadania nazwy PORANNA ulicy położonej we wsi Józefosław 
w gminie Piaseczno.   
Wyniki głosowania  
ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (4) Agnieszka Czajkowska, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Józef 
Wierzchowski 
PRZECIW (10)  Krzysztof Cieślak, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki , Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Łukasz Kamiński, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (4) Anna Kostyrka, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Radny Józef Wierzchowski brał udział w głosowaniu z poza sali obrad. 
Mecenas Krzysztof Sulej poinformował, że głos Radnego Józefa Wierzchowskiego nie 
wpłynął na rozstrzygnięcie głosowania.  Radni uzgodnili, że głosowania odbywają się na 
sali obrad. 
Uchwała nie została podjęta. 
- Piotr Obłoza Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych o potwierdzenie w 
systemie swojej obecności, następnie stwierdził kworum. 
 
17) W sprawie nadania nazwy MOZAIKOWA ulicy położonej we wsi Józefosław w 
gminie Piaseczno. 
- Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu  Przestrzennego 
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- Negatywna opinia Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego 
 - Nie było zgłoszeń w dyskusji.  
Głosowano w sprawie nadania nazwy MOZAIKOWA ulicy położonej we wsi Józefosław 
w gminie Piaseczno.   
Wyniki głosowania  
ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: ZA (4) Agnieszka Czajkowska, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Michał 
Rosa 
PRZECIW (10) Krzysztof Cieślak, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Piotr Obłoza, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Łukasz Kamiński, Antoni Rosłon 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (6) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
Uchwała nie została podjęta. 
 
18) W sprawie nadania nazwy RONDO STANISŁAWA SZOZDY rondu w ciągu ulicy 
Energetycznej w Piasecznie. 
- Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu  oraz opinia Komisji Prawa, 
Handlu i Porządku Publicznego. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie nadania nazwy RONDO STANISŁAWA SZOZDY rondu w ciągu 
ulicy Energetycznej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: ZA (16) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (6) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
19) W sprawie zmiany uchwały nr 1438/XLVII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie w 
sprawie nadania nazwy KALINY ulicy położonej we wsi Henryków-Urocze w gminie 
Piaseczno. 
- Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu  oraz opinia Komisji Prawa, 
Handlu i Porządku Publicznego. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie  zmiany uchwały nr 1438/XLVII/2018 Rady Miejskiej w 
Piasecznie w sprawie nadania nazwy KALINY ulicy położonej we wsi Henryków-Urocze 
w gminie Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
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Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (6) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
20) w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Piaseczna nr 126/VII/2007 z dnia 
14.03.2007 r.w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Henryków Urocze. 
- Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
- Łukasz Kamiński Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawił pozytywną opinię komisji. Prosił o przedstawienie sposobu procedowania  
planu oraz pytał o projekt przebudowy drogi w celu uspokojenia ruchu. Zaprosił 
zainteresowanych mieszkańców na wtorkowe posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska 
i Ładu Przestrzennego na godz. 9:30, na którym zostaną omówione poszczególne 
etapy. 
- Anna Pakulińska, poinformowała, że wprowadzenie czterech etapów umożliwi 
sprawniejsze rozstrzygnięcie uwag, bez blokowania uchwalenia planu dla terenów gdzie 
nie ma uwag trudnych do rozstrzygnięcia i gdzie nie ma planu. Wymieniła poszczególne 
zakresy etapów planu zgodnie z zapisami uchwały. Koncepcja uspokojenia ruchu 
dotyczy ulicy Stołecznej. Urząd jest na etapie przygotowywania dokumentacji do 
wyłożenia. 
- Daniel Putkiewicz Z-ca Burmistrza poinformował o podjętych działaniach 
zmierzających do uchwalenia planu dla tego obszaru. Teren Doliny Rzeki Jeziorki jest 
atrakcyjny ale nie wszędzie można budować domy. Rozstrzygnięcia uwag trafiają na 
sprzeciw mieszkańców i odwołania, co wydłuża procedowanie planu. Wykonanie 
koncepcji uspokojenia ruchu na ulicy Stołecznej w Henrykowie Uroczu i w Złotokłosie 
pomoże podjąć decyzję. Nadal będą prowadzone uzgodnienia w celu uwzględnienia jak 
największej liczby uwag mieszkańców. 
-  Głosowano w sprawie  zmiany uchwały Rady Miejskiej Piaseczna nr 126/VII/2007 z 
dnia 14.03.2007 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Henryków Urocze.   
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Jerzy Mościcki 
NIEOBECNI (5) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Józef 
Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
21) w sprawie uchylenia uchwały nr 1440/XLVII/2018 etap I Józefosław 
- Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
- Łukasz Kamiński Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawił pozytywną opinię komisji 
Głosowano w sprawie uchylenia uchwały nr 1440/XLVII/2018 etapowanie Józefosław.  
Wyniki głosowania   
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (5) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Józef 
Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
22) w sprawie uchwalenia M.P.Z.P. etap I Józefosław 
- Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
- Łukasz Kamiński Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie uchwalenia M.P.Z.P. etap I  Józefosław.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: ZA (18)  
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, 
Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (5) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Józef 
Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
Przewodniczący zarządził 10 min. przerwę. Obrady wznowiono o godz. 11:50 
 
23) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej 
nieruchomości oznaczonej nr ewid. 37/12, obr. 12. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
- Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię komisji do pozycji w pkt 9.23 -9.26 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności 
zabudowanej nieruchomości oznaczonej nr ewid. 37/12, obr. 12.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (18)  
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, 
Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Andrzej Mizerski 
NIEOBECNI (4)Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
24) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej 
nieruchomości oznaczonej nr ewid. 37/13, obr. 12. 
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- Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego.      
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności 
zabudowanej nieruchomości oznaczonej nr ewid. 37/13, obr. 12..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19)  
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, 
Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
25) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka nr ewid. 5/2 obręb 19, położonej w 
Piasecznie przy ul. Puławskiej. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
pozytywna opinia Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego.   
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka nr ewid. 5/2 obręb 19, 
położonej w Piasecznie przy ul. Puławskiej.   
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19)  
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, 
Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
26) W sprawie wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym części działki nr ewid. 19 
obręb 20, położonej w Piasecznie przy ul. Puławskiej. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego.     
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym części działki nr 
ewid. 19 obręb 20, położonej w Piasecznie przy ul. Puławskiej..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
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27) w sprawie zmiany prawa własności nieruchomości gminnej ozn. jako dz. nr 5/21, 
6/12 i 6/14 na nieruchomość ozn. jako dz. 5/16 i 5/17 w obr. nr 11 m. Piaseczno. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego.   
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie zmiany prawa własności nieruchomości gminnej ozn. jako dz. nr 
5/21, 6/12 i 6/14 na nieruchomość ozn. jako dz. 5/16 i 5/17 w obr. nr 11 m. Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (16)  
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena 
Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Adam Marciniak , Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta  
 
28) W sprawie zmiany uchwały nr 1425/XLVII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 maja 2018 roku w sprawie określenia strefy cen (stawek taryfowych) obowiązujących 
przy przewozie osób i ich bagażu taksówkami w Piasecznie. 
- Włodzimierz Rasiński Naczelnik Wydziału IT zreferował projekt uchwały. 
- Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego 
przedstawił  pozytywną opinię do projektów uchwał pod pozycją 9.2 –9.29 i 9.31-9.32 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1425/XLVII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 16 maja 2018 roku w sprawie określenia strefy cen (stawek taryfowych) 
obowiązujących przy przewozie osób i ich bagażu taksówkami w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
29) W sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków obowiązującego na terenie Gminy Piaseczno do organu regulacyjnego. 
- Włodzimierz Rasiński Naczelnik Wydziału IT zreferował projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego   
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Piaseczno do organu 
regulacyjnego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
30) w sprawie obszaru C strefy płatnego parkowania, wzdłuż ul. Julianowskiej 
- Włodzimierz Rasiński Naczelnik Wydziału IT zreferował projekt uchwały. 
Dyskusja. 
- Krzysztof Cieślak, Radny prosił o uzupełnienie informacji, czy osoby handlujące przy 
cmentarzu będą ponosić opłaty parkingowe na ogólnych zasadach. Stwierdził, że 
miejsca parkingowe są najbardziej potrzebne w dni wolne od pracy. W ciągu tygodnia 
nie ma problemu ze znalezieniem miejsc parkingowych. Uważa, że wprowadzenie 
strefy płatnego parkowania wzdłuż ulicy Julianowskiej nie wpłynnie na zwiększenie 
rotacji wolnych miejsc wzdłuż ulicy przy cmentarzu komunalnym. Pytał, czy gmina ma 
środki finansowe na zakup urządzeń i ich obsługę. Jeżeli tak, to dlaczego nie 
analizowano tego obszaru wcześniej. Proponował wprowadzenie zmiany organizacji 
ruchu na tej ulicy poprzez ustawienie znaku zakazu postoju powyżej 2 godzin.  
- Ewelina Wójcik Radna poinformowała, że mieszkańcy od dawna zgłaszają problem 
braku miejsc parkingowych w tym obszarze. Wyznaczenie strefy płatnego parkowania 
nie spowoduje zwiększenia ilości wolnych miejsc. Proponowała wydzielenie kilku miejsc 
przy obu bramach dla odwiedzających groby.  Jednocześnie proponowała ponowne 
rozważenie tego problemu na posiedzeniach komisji. 
- Zbigniew Mucha, Radny proponował wydzielenie strefy miejsc parkingowych dla 
odwiedzających groby z zachowaniem ogólnodostępności i omówienie propozycji na 
komisjach. 
- Robert Widz Radny przypomniał, że uchwała została przygotowana na wniosek 
komisji polityki, na której była dyskusja na temat strefy płatnego parkowania dla tego 
obszaru. Pytał, dlaczego są wolne miejsca w garażu obok budynku wielorodzinnego. 
Proponował przyjęcie zasady gospodarności i dostępności dla wszystkich parkingów na 
terenach publicznych. Apelował o konsekwencje w podejmowaniu decyzji. 
- Ewelina Wójcik zgłosiła wniosek formalny: 
o wycofanie ww. projektu uchwały z porz ądku obrad dzisiejszej sesji  
Głosowano w sprawie wniosku o wycofanie projektu uchwały w pkt 30.  
Wyniki głosowania  
ZA: 10, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (10) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Adam Marciniak , 
Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
PRZECIW (6) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Robert Widz, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Łukasz Kamiński, Anna Krasuska 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została wycofana z porządku obrad 
 
31) W sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
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zagospodarowania tych odpadów. 
- Barbara Wysocka Naczelnik Wydziału GO zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła 
autopoprawki do ww. uchwały: 
 
§ 7. Ust. 3 (literówka) 

Poprzednie brzmienie: 
3. Selektywnie zebrane odpady komunalne mogą być dostarczane na teren POSZK 
pojazdami o dopuszczalnej masie całkowitej do 3,5 t. 

Nowe brzmienie: 
3. Selektywnie zebrane odpady komunalne mogą być dostarczane na teren PSZOK 
pojazdami o dopuszczalnej masie całkowitej do 3,5 t. 
§ 9.ust. 1 pkt d) 

Poprzednie brzmienie: 
d) odpady biodegradowalne 

Nowe brzmienie: 
d) odpady biodegradowalne - odpady kuchenne pochodzenia roślinnego.  
§ 9.ust. 2 pkt c) 

Poprzednie brzmienie: 
c) na odpady biodegradowalne: worki o pojemności 120 litrów i grubości nie mniejszej 
niż 45 mikronów w liczbie 48 szt. na rok na nieruchomość. 

Nowe brzmienie: 
c) na odpady biodegradowalne – odpady kuchenne pochodzenia roślinnego: worki 
biodegradowalne o pojemności 90 litrów i grubości nie mniejszej niż 40 mikronów 
w liczbie 30 szt. na rok na nieruchomość. 
W § 9. ust. 3  

Poprzednie brzmienie: 
3. W przypadku wystąpienia większej ilości odpadów biodegradowalnych, w tym 
odpadów zielonych należy, we własnym zakresie wyposażyć nieruchomość 
w dodatkowe worki, spełniające wymagania wynikające z Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku w na terenie miasta i gminy Piaseczno 

Nowe brzmienie: 
3. Właściciel nieruchomości jest zobowiązany do zapewnienia worków na odpady 
zielone we własnym zakresie. Worki powinny być wytrzymałe na rozerwanie, 
w dowolnym kolorze z wyłączeniem koloru czarnego, niebieskiego, zielonego i żółtego, 
o pojemności nie większej niż 120 litrów.  
 
Naczelnik poinformowała, że częstotliwość odbioru odpadów nie zmieni się. Będzie 
dodatkowy worek na papier – koloru niebieskiego , odbierany 1 x m-c Odpady 
biodegradowalne podzielone na odpady ogrodowe i kuchenne.. 
- Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa przedstawił pozytywną opinię komisji 
Dyskusja. 
- Jerzy Mościcki pytał ile będzie frakcji wg nowego systemu odbioru? Mieszkańcy 
domów jednorodzinnych otrzymają worki w gratisie a budynki wielorodzinne będą 
musiały zakupić pojemniki. Pytał jakie są warunki brzegowe dla firm startujących do 
przetargu 
-  Barbara Wysoka Naczelnik Wydziału GO, wg ustawy obowiązuje podział na 5 frakcji, 
dotychczas były trzy worki, wg nowej ustawy dojdą dwa worki tj. niebieski na papier i 
brązowy na odpady kuchenne. Projekt uchwały został przygotowany zgodnie z 
obowiązującą ustawą. Podjęta uchwała przez Radę Miejską będzie podstawą do 
rozpisania przetargu. Jeżeli w innych gminach są odbierane odpady wg trzech frakcji 
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oznacza to, że są tam umowy kontynuowane na warunkach poprzedniej ustawy, 
podobnie jak było dotychczas w naszej gminie. 
- Krzysztof Cieślak Radny przypomniał, że dotychczas nasza gmina miała problem z 
odpadami zielonymi ze względu na niewydolność systemu. Obecnie w § 5 nadal nie 
będzie limitu ilości odbioru odpadów pochodzenia roślinnego. Powtórzy się problem ze 
składowaniem tych odpadów i nadal brak nowych innych rozwiązań. 
-  Barbara Wysoka Naczelnik Wydziału GO poinformowała, że żadna gmina nie 
ograniczyła odbioru ilości odpadów zielonych. W naszej gminie brak PSZOK-u w innym 
miejscu. Sprawdzono pod względem ekonomicznym, że lepiej gdy firma odbierze 
odpady zielone na dotychczasowych zasadach. Wprowadzenie limitu wymagałoby 
zakupu worków min. 5 x 32 odbiory w ciągu roku (2xm-c) W naszej gminie jest 16 tyś 
nieruchomości x 5 x 32 to koszt ponad 2 mln. zł. Koszt zakupu worków 0,50 zł/szt. to 
kwota 1 200 000 zł. Pod względem ekonomicznym to korzystniejsze rozwiązanie.. 
 
- Artur Maicki Radny złożył  wniosek formalny o zamknięcie listy mówców 
Głosowano w sprawie wniosku formalnego o zamknięcie listy mówców.  
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (13) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, 
Zbigniew Mucha, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (4)Łukasz Kamiński, Anna Krasuska, Piotr Obłoza, Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (2) Jerzy Mościcki, Michał Rosa 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
wniosek został przyjęty 
 
Krzysztof Cieślak i Józef Wierzchowski zrezygnowali z zabrania głosu. 
 
Głosowano w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów.  
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (15) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Krasuska, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (2) Jerzy Mościcki, Józef Wierzchowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Krzysztof Cieślak, Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta  
 
32) W sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 
i gminy Piaseczno. 
- Barbara Wysocka Naczelnik Wydziału GO zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła 
autopoprawki do ww. uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie miasta i gminy Piaseczno 
W załączniku do uchwały: 
 § 3. Ust. 1 pkt d)  
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Poprzednie brzmienie: 
d) oddzielnie bioodpady w tym odpady zielone, o których mowa w §2 ust. 2, pkt 8; 

Nowe brzmienie: 
d) oddzielnie odpady kuchenne, o których mowa w §2 ust. 2, pkt 8; 
dodaje się pkt. e) w brzmieniu: 
e) oddzielnie odpady zielone, o których mowa w §2 ust. 2, pkt 8; 
§ 9. Ust. 2 pkt 4  

Poprzednie brzmienie: 
4) do zbierania bioodpadów w tym odpadów zielonych – kolor brązowy oznaczony 
napisem „BIO". 

Nowe brzmienie: 
4) do zbierania odpadów kuchennych pochodzenia roślinnego – kolor brązowy 
oznaczony napisem „BIO". 
W § 9. Ust. 2 po punkcie  4 dodaje si ę pkt 5 w brzmieniu: 
„5) do zbierania odpadów zielonych – kolor dowolny z wyłączeniem kolorów, o których 
mowa w ust. 1 oraz w ust. 2 pkt.1-3” 
§ 24 ust. 2    

Poprzednie brzmienie: 
   2. Poza obszarem określonym w pkt. 1 utrzymywanie zwierząt gospodarskich 
dopuszcza się wyłącznie na terenie istniejących gospodarstw rolnych 

Nowe brzmienie: 
     2. Dopuszcza się utrzymywanie zwierząt gospodarskich na terenie istniejących 
gospodarstw rolnych poza obszarem określonym w ust. 1  
- Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa przedstawił pozytywną opinię komisji 
 
Głosowano w sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
miasta i gminy Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Jerzy Mościcki 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
33) W sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno za osiągnięcia naukowe dla uczniów, którzy 
osiągnęli wysokie wyniki w olimpiadach i konkursach przedmiotowych. 
- Mariusz Sekuła Naczelnik Wydziału Oświaty zreferował projekt. 
- Katarzyna Wypych Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury przedstawiła pozytywną 
opinię komisji i Rady Oświatowej 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania 
stypendiów Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno za osiągnięcia naukowe dla uczniów, 
którzy osiągnęli wysokie wyniki w olimpiadach i konkursach przedmiotowych..  
Wyniki głosowania   
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
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Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Antoni Rosłon 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
34) w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Piaseczno w 
Piasecznie 
- Łukasz Załęski zreferował projekt uchwały. 
- Komisje nie opiniowały projektu uchwały. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Piaseczno w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Antoni Rosłon 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
10. Wolne wnioski.  
Brak wolnych wniosków 
   
11. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Piotr Obłoza stwierdził wyczerpanie porządku obrad, zamknął 49 sesję 
Rady Miejskiej w Piasecznie  o godz. 13:04  
 

Przewodnicz ący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  
 
 
 
 
Sporządziła: Grażyna Wierzchowska. 
 
 
 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


